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Protokół nr 16/2020                                                                                                                          

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Opola                                                                                                                              

z posiedzenia w dniu 21 stycznia 2020 r. 

 

          Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odbyło się w sali 312 im. Karola 

Musioła w opolskim Ratuszu i trwało od godz. 1405 do godz. 1514.   

Posiedzeniu  przewodniczyła radna Jolanta Kawecka - przewodnicząca Komisji.        

W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia obecnych było 4 członków Komisji 

(radni: Jolanta Kawecka, Waldemar Matuszek, Michał Nowak i Alicja Wiśniewska).   

W trakcie realizacji porządku obrad na posiedzenie Komisji doszli radni Edward Odelga oraz 

Przemysław Pytlik.  

Listę obecności członków Komisji oraz listę obecnych osób na posiedzeniu załącza się do 

protokołu.     

Porządek obrad, nad którym obradowała Komisja, był następujący: 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 15/2019 z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

w dniu 16 grudnia 2019 r. 

2. Rozpatrzenie zasadności skargi nr OR-I.1510.33.2019 na działalność dyrektora 

Miejskiego Centrum Świadczeń w Opolu. 

3. Rozpatrzenie zasadności skargi nr OR-I.1510.34.2019 na działalność Prezydenta 

Miasta Opola. 

4. Rozpatrzenie zasadności skargi nr OR-I.1510.36.2019 na Prezydenta Miasta Opola. 

5. Rozpatrzenie petycji nr OR-I.152.17.2019 w zakresie zmiany przepisów prawa 

miejscowego. 

6. Rozpatrzenie petycji nr OR-I.152.19.2019 w zakresie zmiany przepisów prawa 

miejscowego oraz poparcia w formie uchwały petycji skierowanej do Konferencji 

Episkopatu Polski dotyczącej dokonania pełnej intronizacji Jezusa Chrystusa na Króla 

Polski. 

7. Przyjęcie Sprawozdania z pierwszego roku działalności Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji VIII kadencji Rady Miasta Opola. 

8. Sprawy różne. 

 

Do punktu 1. porządku obrad:  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji bez uwag przyjęła protokół nr 15/2019  

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 16 grudnia 2019 r. w obecności  

4 radnych. Za przyjęciem protokołu głosowali radni: Jolanta Kawecka, Waldemar Matuszek, 

Michał Nowak i Alicja Wiśniewska. 

 

Do punktu 2. porządku obrad:  

Radny Michał Nowak przedstawił wyniki badania zasadności skargi  

nr OR-I.1510.33.2019 na działalność dyrektora Miejskiego Centrum Świadczeń w Opolu 
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przekazaną przez Prezydenta Miasta Opola celem rozpatrzenia według właściwości,  

a dotyczącą bezpodstawnego i złośliwego przedłużenia postępowania. 

Pytań nie zadano. 

Dyskusji nie podjęto. 

Stanowisko radnego uznającego skargę w części dotyczącej niedotrzymania terminu 

załatwiania spraw po otrzymanym wyroku sądowym za uzasadnioną, a w części dotyczącej 

niekompetencji, antysocjalnego i antyhumanitarnego działania Miejskiego Centrum 

Świadczeń w Opolu za nieuzasadnioną zostało poddane pod głosowanie. 

Komisja przyjęła stanowisko radnego w jawnym głosowaniu jednogłośnie 5 głosami 

za (radni: Jolanta Kawecka, Waldemar Matuszek, Michał Nowak, Edward Odelga i Alicja 

Wiśniewska). 

Tym samym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przedłoży stosowny projekt uchwały 

Radzie Miasta Opola (stanowisko Komisji i projekt uchwały z uzasadnieniem załącza się do 

protokołu). 

Do punktu 3.  porządku obrad:  

Radny Waldemar Matuszek przedstawił wyniki badania zasadności skargi  

nr OR-I.1510.34.2019 mieszkańca Opola na działalność Prezydenta Miasta Opola 

przekazanej przez Samorządowe Kolegium Odwoławcze celem rozpatrzenia według 

właściwości złożonej w sprawie poprawienia danych w związku z rejestracją pojazdu. 

Pytania zadała radna Alicja Wiśniewska,  a odpowiedzi udzielili radny Waldemar 

Matuszek oraz Grzegorz Marcjasz Sekretarz Miasta Opola. 

Dyskusji nie podjęto. 

Stanowisko radnego podtrzymujące poprzednie stanowisko Rady Miasta Opola 

wyrażone w uchwale nr LXVIII/1297/2018 Rady Miasta Opola z dnia 27 września 2018 r.  

w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezydenta Miasta Opola zostało poddane pod głosowanie. 

Komisja przyjęła stanowisko radnego w jawnym głosowaniu jednogłośnie 5 głosami 

za (radni: Jolanta Kawecka, Waldemar Matuszek, Michał Nowak, Edward Odelga i Alicja 

Wiśniewska). 

Tym samym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przedłoży stosowny projekt uchwały 

Radzie Miasta Opola (stanowisko Komisji i projekt uchwały z uzasadnieniem załącza się do 

protokołu). 

Do punktu 4. Porządku obrad: 

Radny Waldemar Matuszek przedstawił wyniki badania zasadności skarg  

nr OR-I.1510.34.2019 mieszkanki Opola na Prezydenta Miasta Opola dotyczących projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego "Żerkowice I" w zakresie prawidłowej 

obsługi komunikacyjnej projektowanych terenów zabudowy jednorodzinnej. 
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Pytania zadali radni Jolanta Kawecka i Edward Odelga. 

 

Odpowiedzi na zadane pytania udzieliła Aneta Werner-Wilk – naczelnik Biura 

Urbanistycznego Urzędu Miasta Opola. 

 

W dyskusji głos zabrali radni Jolanta Kawecka i Waldemar Matuszek oraz Aneta 

Werner- Wilk – naczelnik Biura Urbanistycznego. 

 

Stanowisko radnego uznającego skargę za nieuzasadnioną zostało poddane pod 

głosowanie. 

 

Komisja przyjęła stanowisko radnego w jawnym głosowaniu jednogłośnie 5 głosami 

za (radni: Jolanta Kawecka, Waldemar Matuszek, Michał Nowak, Edward Odelga i Alicja 

Wiśniewska). 

Tym samym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przedłoży stosowny projekt uchwały 

Radzie Miasta Opola (stanowisko Komisji i projekt uchwały z uzasadnieniem załącza się do 

protokołu). 

Do punktu 5. porządku obrad: 

 

Przewodnicząca Komisji Jolanta Kawecka przedstawiła swoje stanowisko w sprawie 

rozpatrzenia petycji nr OR-I.152.17.2019 dotyczącej zmiany prawa miejscowego. 

 

Pytania do omawianej petycji zadał radny Michał Nowak, a odpowiedzi udzielili Aneta 

Werner-Wilk naczelnik Biura Urbanistycznego oraz Grzegorz Marcjasz Sekretarz Miasta 

Opola. 

 

W dyskusji głos zabrały radne Alicja Wiśniewska oraz Jolanta Kawecka. 

 

Stanowisko radnej rozpatrującej petycję zostało poddane pod głosowanie. 

 

Stanowisko dotyczyło nie uwzględnienia ww. petycji w części dotyczącej zmiany prawa 

miejscowego, natomiast w pozostałych kwestiach przedmiotowej petycji radna 

zawnioskowała o przekazanie jej Marszałkowi Sejmu celem rozpatrzenia według 

właściwości. 

 

Komisja przyjęła stanowisko radnej w jawnym głosowaniu jednogłośnie 5 głosami za 

(radni: Jolanta Kawecka, Waldemar Matuszek, Michał Nowak, Edward Odelga i Alicja 

Wiśniewska). 

Tym samym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przedłoży stosowny projekt uchwały 

Radzie Miasta Opola (stanowisko Komisji i projekt uchwały z uzasadnieniem załącza się do 

protokołu). 
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Do punktu 6. porządku obrad: 

 

Przewodnicząca Komisji Jolanta Kawecka przedstawiła swoje stanowisko w sprawie 

rozpatrzenia petycji nr OR-I.152.19.2019 dotyczącej zmiany prawa miejscowego poprzez 

utworzenie miejsca gdzie można bezpłatnie zaparkować oraz w zakresie poparcia  

w formie uchwały petycji skierowanej do Konferencji Episkopatu Polski dotyczącej 

dokonania pełnej intronizacji Jezusa Chrystusa na Króla Polski. 

Pytania do omawianej petycji zadała radna Alicja Wiśniewska, a odpowiedzi udzielili 

przewodnicząca Komisji Jolanta Kawecka oraz Małgorzata Stelnicka zastępca Prezydenta 

Miasta Opola. 

 

W dyskusji głos zabrali radni: Alicja Wiśniewska, Jolanta Kawecka, Waldemar 

Matuszek, Edward Odelga i Michał Nowak oraz Grzegorz Marcjasz Sekretarz Miasta Opola. 

 

Stanowisko radnej rozpatrującej petycję o jej nieuwzględnienie zostało poddane pod 

głosowanie. 

 

Komisja przyjęła stanowisko radnej w jawnym głosowaniu jednogłośnie 5 głosami za 

(radni: Jolanta Kawecka, Waldemar Matuszek, Michał Nowak, Edward Odelga i Alicja 

Wiśniewska). 

Tym samym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przedłoży stosowny projekt uchwały 

Radzie Miasta Opola (stanowisko Komisji i projekt uchwały z uzasadnieniem załącza się do 

protokołu). 

 

Do punktu 7. porządku obrad: 

 

Członkowie Komisji zapoznali się ze sprawozdaniem Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji z pierwszego roku działalności VIII kadencji Rady Miasta Opola.  

 

Pytań nie zadano. 

 

W dyskusji głos zabrali radni: Alicja Wiśniewska, Jolanta Kawecka, Edward Odelga  

i Michał Nowak oraz Grzegorz Marcjasz Sekretarz Miasta Opola. 

 

Sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z pierwszego roku działalności VIII 

kadencji Rady Miasta Opola zostało przyjęte jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji.  

Za głosowali radni: Jolanta Kawecka, Waldemar Matuszek, Michał Nowak, Edward Odelga, 

Przemysław Pytlik i Alicja Wiśniewska. 
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Do punktu 8. porządku obrad: 

 

W punkcie Sprawy różne Komisji nie zgłoszono żadnych spraw. 

 

Porządek obrad został wyczerpany, przewodnicząca Komisji zamknęła posiedzenie.       

 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

            

          Radna Jolanta Kawecka 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Joanna Panas 


